
Вучић са амбасадорком Кине Чен Бо: Хвала Кини и председникy Си Ђинпингy на помоћи током епидемије коронавируса; Задовољан сам резултатима кинеских стручњака у развоју вакцине
понедељак, 27 јул 2020 17:00

Председник Србије Александар Вучић разговарао је данас са амбасадорком Кине Чен
Бо о резултатима кинеских стручњака у развоју вакцине против коронавируса и изразио
задовољство њиховим напретком.

  

  

Вучић је амбасадорки Кине поново захвалио за подршку коју Србија добија од Кине и
председника Си Ђинпинга, посебно за помоћ током епидемије коронавируса, саопштила
је Служба за сарадњу са медијима председника Републике.

  

Саговорници су се сагласили да пројекти на којима Србија и Кина заједно раде,
захваљујући међусобном разумевању, као и личном контакту два председника, добро
напредују.
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 View this post on Instagram

Хвала Кини и председникy Си Ђинпингy на помоћи током епидемије коронавируса.
Pазговарали cмo и о актуелној регионалној ситуацији, о дијалогу Београда и Приштине,
пројектима на којима Србија и Кина заједно раде. Cа амбасадорком Народне Републике
Kине Чен Бо.

A post shared by  Александар Вучић  (@avucic) on Jul 27, 2020 at 5:57am PDT

   

Вучић и Чен Бо су разговарали и о актуелној регионалној ситуацији, посебно о дијалогу
Београда и Приштине, додаје се у саопштењу.

  

(Фонет)

  

Видети још:  Вучић: Србија ће имати вакцину против коронавируса пре краја
године; Повећање броја заражених директна је последица протеста; За 10 до 15
дана пренећу странкама став о влади и мандатару
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